

des électroliers en usage à la Bibliothèque civique et que la Société St-Jean Baptiste offre d'acheter.

Résolu: De faire rapport au Conseil recommandant que le Bureau des Commissaires soit autorisé à vendre ces articles aux meilleures conditions possibles.

2.—Soumis un compte du docteur J. E. Lesage, au montant de \$4.40, pour frais de transport pour visiter les écoles de la banlieue.

Résolu: D'autoriser le paiement dudit compte.

3.—Soumis le rapport du docteur J. E. Laberge sur les cas de maladies contagieuses rapportées pendant la semaine finissant le 22 avril.

Déposé.

4.—Soumis un rapport du Surintendant du département des Licences déclarant que le contrat de M. C. T. Charlebois, pour la fourniture de numéros de voitures, et celui de la Montréal Stencil Works, pour celle des insignes en cuivre ont été exécutés suivant les devis, et recommandant que les dépôts faits par ces entrepreneurs leur soient remis.

Résolu: En conséquence.

Soumis un rapport du chef du département des Incendies, recommandant l'augmentation du salaire des pompiers suivants, en vertu de la résolution adoptée par le Conseil le 2 septembre 1910:

De \$725 à \$800. William O'Brien, Albert Naud, Azarie Beauchamp, William Moore.

De \$675 à \$725. Emery Laverdure, Edward Kavanagh, A. C. Gordon, Achille Laporte, Damien Binette, Wilfrid Peltier, Antoine Gagnon, William Daniels, Frank H. Potvin, Harry Ladouceur, Charles Parker, Rodolphe Bélanger, Daniel Mahoney, Horace Thériault.

De \$625 à \$675. A. St-Georges, J. C. Walsh, Benjamin Pauzé, J. E. Egan, T. Lapalme, V. Rboillard, C. Ouellette, E. Larin, Edouard Riopel, Wilfrid Gagnier, James Bathurst, John Perg, Joseph Forget, George Greenwood, William Bélair, A. Taillefer, Charles Murray.

Après délibération, il est

Résolu: D'approuver ledit rapport du Chef du département des Incendies, et d'autoriser les dites augmentations.

6.—Soumis un rapport du Surintendant du département de l'Eclairage, informant le Bureau que M. J. Sauvageau a donné sa démission à compter du 5 avril 1911 et recommandant que M. Arthur Boyer, qui a passé un examen très satisfaisant, soit nommé pour remplacer ledit Sauvageau, à compter du 1er mai 1911, au salaire de \$700 par année.

Résolu: D'approuver ledit rapport et de nommer M. Arthur Boyer, pour remplacer ledit Sauvageau, à compter du 1er mai prochain, au salaire de \$700 par année.

7.—M. J. L. Perron, Aviseur légal de la Compagnie Montréal Street Railway, se présente devant le Bureau et explique que c'est par sa faute que la lettre des Commissaires adressée à M. E. A. Robert, président de ladite Compagnie, le 18 courant, n'a pas reçu de réponse; cette lettre lui ayant été référée par M. Robert, et que par suite d'engagements professionnels, il lui est impossible de reprendre les négociations jusque d'ici à la première semaine de mai prochain. Il fut en conséquence entendu avec M. Perron que les Commissaires le rencontreront, ainsi que les représentants de la Compagnie, le 3 mai prochain, à 10.30 heures a. m., au Bureau des Commissaires, à l'Hôtel de Ville.

Il est en outre

Résolu: D'adresser la lettre suivante à M. E. A. Robert, Président de la Compagnie Montréal Street Railway Company.

Monsieur,

J'ai été chargé par les Commissaires de vous informer que les explications données ce matin, par votre Aviseur Légal, M. J. L. Perron, M. P. P., au sujet de l'oubli qui a été fait de répondre à leur lettre qui vous a été adressée mardi, le 18 courant, ont été trouvées satisfaisantes, et qu'à sa demande, ils ont fait un engagement pour rencontrer vos représentants pour discuter la question d'un contrat avec la Montreal Tramways Company, mercredi, le 3 mai prochain, à 10.30 heures a. m., à l'Hôtel de Ville.

J'ai l'honneur d'être, Monsieur,

Votre obéissant serviteur,

L. N. SENECAI,

Secrétaire.

electroliers used by the Civic Library and which the St. Jean Baptiste Society offers to purchase.

Resolved: That a report be made to Council recommending that the Board of Commissioners be authorized to sell said articles on the best possible conditions.

2.—Submitted an account from Dr. J. E. Laberge, amounting to \$4.40 for travelling expenses in connection with the visit of schools in the suburbs.

Resolved: To authorize the payment of said account.

3.—Submitted a report from Dr. J. E. Laberge on cases of contagious diseases reported during the week ending the 22nd April.

Filed of record.

4.—Submitted a report from the Superintendent of the License department, stating that the contract of Mr. C. T. Charlebois, for the supply of vehicle numbers, and that of the Montreal Stencil Works, for the supply of copper badges have been carried out according to specifications, and recommending that the deposits made by said contractors be refunded.

Resolved: Accordingly.

5.—Submitted a report from the Chief of the Fire Department recommending that the salary of the following firemen be increased, in virtue of the resolution adopted by Council on the 2nd September 1910.

From \$725 to \$800. William O'Brien, Albert Naud, Azarie Beauchamp, William Moore.

From \$675 to \$725. Emery Laverdure, Edward Kavanagh, A. C. Gordon, Achille Laporte, Damien Binette, Wilfrid Peltier, Antoine Gagnon, William Daniels, Frank H. Potvin, Harry Ladouceur, Charles Parker, Rodolphe Bélanger, Daniel Mahoney, Hermas Thériault.

From \$625 to \$675. A. St. Georges, J. C. Walsh, Benjamin Pauzé, J. E. Egan, T. Lapalme, V. Robillard, C. Ouellette, E. Larin, Edouard Riopel, Wilfrid Gagnier, James Bathurst, John Berg, Joseph Forget, George Greenwood, William Bélair, A. Taillefer, Charles Murray.

After deliberation, it was

Resolved: To concur in the report of Chief of the Fire Department, and to authorize the said increases of salary.

6.—Submitted a report from the Superintendent of the Light Department, informing the Board that Mr. J. Sauvageau had offered his resignation to date from the 5th April 1911 and recommending that Mr. Arthur Boyer who passed a satisfactory examination be appointed vice the said Sauvageau, from the 1st May 1911, with a salary of \$700. per annum.

Resolved: To concur in said report and to appoint Mr. Arthur Boyer vice the said Sauvageau from the 1st May next, with a salary of \$700 per annum.

7.—Mr. J. L. Perron, legal adviser of the Montreal Street Ry Co., appeared before the Board and stated that it was through his fault if the letter addressed by the Commissioners to Mr. E. A. Robert, president of said Company, on the 18th instant, was left unanswered; the letter in question having been referred to him by Mr. Robert and, that owing to professional engagements, it is impossible for him to resume the negotiations before the first week of May next. It was therefore agreed with Mr. Perron, that the Commissioners would be prepared to meet him as well as the representatives of the Company on the 3rd May next, at 10.30 a. m., at the Commissioners' office, City Hall.

It was furthermore

Resolved: That the following letter be addressed to Mr. E. A. Robert, president of the Montreal Street Railway Company.

Dear Sir,

I am instructed by the Commissioners to inform you that explanations were given this morning, by your legal adviser, Mr. J. L. Perron, M. P. P., anent the delay in replying to their letter which was addressed on Tuesday, the 18th instant, explanations which were found satisfactory, and at his request, they have agreed to meet your representatives to discuss the question of a contract with the Montreal Tramways Co., Wednesday, the 3rd May next, at 10.30 o'clock a. m. at the City Hall.

I have the honor to be, gentleman,

Your obedient servant,

L. N. SENECAI,

Secretary.